
Minnesanteckningar förda vid möte i Kanotslalomkommittén Elit 

Tisdagen 29 november 20:00 över Teams 

Närvarande: Tomas Rundgren (TOR)   

 Kent Åke Lundberg (KÅL)  

Patrik Svensson (PAS)  

Göran Hedström (GÖH) 

 

Frånvarande: Nenad Martinis (NEM) 

 

 

Agenda:  

1. Välkommen 

2. Grovplanering av säsongen 2023 

3. Budgetförslag baserat på den planen 

Vad gäller dessa två hoppas jag att hinna yxa till något som är lite vassare än det vi hade i 

Björbo 

4. Utvecklingssamtalen 2022 

5. Vidars deltagande som ledare för U23 och Juniorer 

6. Mötet avslutas 

Minnesanteckningar 

  
1. Välkommen 

 

2. Grovplanering av säsongen 2023 

Det har inte hänt särdeles mycket med tävlingskalendrarna hos ICF eller ECA, så vi avstår 

diskussionen kring vad som ska göras.  

Vi budgeterar för; 

Seniorer: Fem WC, EM (Euro Games) och VM 

U23/Jun: EM, VM och Höstläger  

 

3. Budgetförslag baserat på den planen 

Det förslag till budget som låg framme för mötet diskuterades och ett antal öppna frågor 

återstår att kolla innan vi är klara. 

Tillgång till KG-bussen eller hyra ute på stan? Kostnadsskillnaden är ca 100% dyrare om vi ska ut 

på marknaden. 

Kommer vi att åka på samtliga WC? 

Flera kostnadsposter måste revideras. Det beroende på den svaga svenska kronan, höjda 

drivmedelspriser och inflationen. 

Det blir besvärligt! 

 

4. Utvecklingssamtalen 2022 

Nenad tar över samtalen med de aktiva. 

 



5. Vidars deltagande som ledare för U23 och Juniorer 

Fortsatt oklart då Nenad ska prata med honom. 

 

6. Övriga frågor 

Frågan om internationella kontakter att använda för att sälja in vårt ungdomsläger i 

Lissfors/Västerdalälven diskuterades. 

Kent Åke skriver en ram för vad som gäller och Patrik tar kontakterna. KÅL/PAS 

 

7. Mötet avslutas 

 

 

 

Kungälv 2022-11-30 

 

 

Kent Åke 


